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Hovedstyremøte  
Mandag 28.08.2023 kl. 1930 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

32 Godkjenning av protokoll og innkalling Henrik, Sverre 

33 Sluttoppgjør Hoslebanen Sverre 

34 Regnskap pr Q2 Berte, Sverre 

35 Budsjettprosessen Berte, Sverre 

36 Ungdomsmedvirkning Christiane, Sverre 

37 Paraidrett i ØHIL Kristoffer, Henrik 

38 Nedleggelse av ØHIL alpin Sverre 

39 Opprettelse av rinkbandy som gren Bandystyret, Kristoffer 

40 Status håndball ungdom Håndball, Annette, 
Kristoffer 

41 Ansettelse ØHIL fotball Fotballstyret, Sverre 

42 Ansettelse ØHIL bandy Bandystyret, Sverre 

43 Eventuelt Henrik, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Henrik, Kathrine, Annette, Christiane, Berte, Hilde, Sverre 
Forfall: Hilde 
 
Invitert: Morten, Kristoffer, ØHILs idretter 
Tilstede: Morten, Kristoffer, Tobias (håndball), Annehilde (håndball) 
 
Kalender: 
 
Mandag 30. oktober kl. 1930 (regnskap Q3)  
Mandag 4. desember kl. 1930 (budsjett 2024) 
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 32 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (30.05.2023) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 28.08.2023 er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 30.05.2023 og innkallingen til møtet 28.08.2023 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 33 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Sluttoppgjør Hoslebanen 

Orientering:  
 
På bakgrunn av det ØHIL mener var mangler i banen etter overtakelse, ble 50% av sluttfakturaen holdt tilbake i 
januar (1,4 MNOK). Forholdet gjelder primært banens oppbygging.  
 
På bakgrunn av forsinkelser i prosjektet, har ØHIL etter egen mening krav om dagmulkt på et anselig beløp.  
 
Som et forsøk på å komme i mål med resterende arbeid og få klarhet i det vi har vært usikre på, ga vi 
entreprenør en frist til 1. juni med å rette feil og mangler. Mye av dette er gjort, men de store/kostnadskrevende 
tiltakene er ikke utført/besvart på en tilfredsstillende måte. Siste del av sluttoppgjøret er derfor fortsatt utbetalt. 
 
Basert på situasjonen, med mål om å løse saken, ble det tidligere i august gitt et mandat fra Henrik og Sverre til 
Eivind Thorne til å opprette en hurtigarbeidende gruppe. I gruppen deltok styreleder i ØHIL bandy (Andreas) og 
styreleder og anleggsansvarlig i ØHIL fotball (Jannicke og Dag). Et møte ble avholdt og det ble forsøkt å få til en 
konstruktiv dialog med entreprenør. Dette lyktes ikke.  
 
Før sommeren varslet entreprenør at de ville stevne oss for det ubetalte beløpet som de mener er uberettiget 
holdt tilbake. Stevningen kom 18. august med pålegg om tilsvar 12. september. Stevningen er vedlagt 
sakspapirene.  
 
På bakgrunn av manglende/feil informasjon om banens oppbygning og ØHILs bekymringer, gjennomførte vi en 
3. parts kontroll. Rapporten blir klar i god tid før 12. september.  
 
Vi benytter oss av vår advokat gjennom prosjektperioden (Kjell André Honerud). Underlag for vårt tilsvar 
utarbeides av Sverre.  
 
Budstikka har dekket saken i denne artikkelen:  
Øvrevoll Hosle, Hosle | Holder igjen millionbeløp – fikk rettslig stevning i retur (budstikka.no) 
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
Det er riktig og viktig at Sverre prioriterer tid til oppfølging av denne saken. 
 

  

https://www.budstikka.no/holder-igjen-millionbelop-fikk-rettslig-stevning-i-retur/s/5-55-1525394
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 34 

Saksbehandler Berte, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Regnskap Q2 

Orientering:  
 
Regnskapet pr juni er vedlagt sakspapirene. Det endelige budsjettet som ble vedtatt på det ekstraordinære 
årsmøtet 30. mai er innarbeidet.  
 
Berte orienterte kort, uten at det er spesielle ting å bemerke.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 35 

Saksbehandler Berte, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Budsjettprosessen 

Orientering:  
 
Underlaget for budsjettprosessen 2023 ligger her.  
 
På klubbens ordinære årsmøte ble budsjettet nedstemt. Det viktigste argumentet var en opplevelse av at 
arbeidet med budsjettet i idrettene ikke var åpen nok, og at det ikke var reelle muligheter til å påvirkning.  
 
Det var spesielt forholdet rundt ØHIL fotballs overføring til ØHIL toppfotball som var utløsende faktor. Disse 
gruppene kom samlet tilbake til det ekstraordinære årsmøtet og støttet det opprinnelige budsjettet med et 
notat om det kommende samarbeidet.  
 
Berte orienterte om en påstartet oppdatert mal, der det åpnes for å komme med innspill til hovedtrekkene i 
budsjettet, og der idrettenes budsjetter formelt skal vedtas på de respektive årsmøter/utvidede styremøter.   
 
Gitt situasjonen på årsmøtet og at ØHIL fotball har den desidert største økonomien, blir fotballstyrets 
økonomiansvarlig forelagt forslaget til oppdatert budsjettprosess før utsending.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Det er viktig at Fotball og Toppfotball tidlig enes om nøkkel for fordeling av støtte for 2024.  
 
Det foreslås at Spond brukes som kanal for utsending av innkalling til årsmøtene, for et best mulig 
oppmøte og opplevelse av påvirkningsmulighet.  
 

 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2022/11/budsjettprosessen_2023-1.pdf
https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/05/OHIL-Samlet-innspill-til-eo-arsmote-fra-Fotball-og-Toppfotball-120523.pdf
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 36 

Saksbehandler Christiane, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Ungdomsmedvirkning 

Orientering:  
 
ØHILs ordinære årsmøte i mars vedtok at det skulle velges inn en ungdomsrepresentant i hovedstyret, slik 
det ligger i ØHILs organisasjonsmodell.  
 
Christiane ble valgt inn i styret, som ungdomsrepresentant. I etterkant av det forrige styremøtet har 
Christiane jobbet med saken, og rekruttering til et ungdomsutvalg er påstartet.  
 
Parallelt har Sverre jobbet med KKN equity med avtale om en donasjon til ungdomsmedvirkning. Avtalen er 
vedlagt sakspapirene. Støtten gjør at ungdomsutvalget får et budsjett, samt at medlemmene (på et vis) kan 
honoreres.  
 
Som del av avtalen om donasjonen, er dette oppgaver Ungdomsutvalget skal rapportere på: 
 
-Utvikle ØHILs sosiale digitale plattformer 
-Utvikle/drive sosiale møteplasser 
-Øke lokal entusiasme rundt klubben 
-Arrangere aktivitetsdager for barna 
 
I tillegg vil arbeid med et veldedig formål være veldig spennende om vi kan få til.  
 
Christiane med hjelp av Kristoffer/Sverre utformer en melding som sendes til alle ungdommer på Spond 
som er medlem i klubben (ca 13-17 år), med håp om mange gode kandidater og etablering av utvalget i 
høst.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/03/2022_organisasjonsmodell-2.pdf
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 37 

Saksbehandler Kristoffer, Henrik 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Paraidrett i ØHIL 

Bakgrunn:  
 
Etter tidligere diskusjoner på årsmøtet og i hovedstyret er det ønskelig å initiere paraidrett i ØHIL.  
 
Vedlagt er forslag til framdrift utarbeidet av Kristoffer.  
 

Vedtak:  
 
Hovedstyret godkjenner at Henrik/Kristoffer innkaller til et «kartleggingsmøte» i september. Dette for å 
vurdere om det er et reelt behov for et paratilbud i ØHIL, eller om dette vil være å «konstruere et behov». 
Status fra møtet legges fram i det neste hovedstyremøtet.  
 

Styrets bemerkninger:  
 
Det er et svært godt signal at ØHIL gjør en slik kartlegging. Dersom det viser seg at dette er noe det er god 
interesse for å få til, må klubben forberede seg på hva som skal til for å kunne gjennomføre. Det er viktig at 
informasjonen som gis i forkant og under møtet at dette er en vurdering som tas og at det ikke er en 
forventning om at dette er et tilbud som uansett kommer på plass, samt at det vil ta noe tid å etablere og at 
foreldre-engasjement er helt avgjørende.  
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 38 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Nedleggelse av ØHIL alpin 

Bakgrunn:  
 
ØHIL alpin har siden opprettelsen vært drevet 100% av frivillighet. Etter avsluttet vintersesong 2022/2023 
har 3 av de 4 valgte styremedlemmene valgt å trekke seg.  
 
Det sittende styret har forsøkt å rekruttere nye styremedlemmer blant foreldrene, men uten hell. I juni 
sendte Sverre ut en e-post til alle registrerte medlemmer/foreldre om at det må komme på plass et nytt 
styre dersom fortsatt drift skal være aktuelt.  
 
På bakgrunn av den manglende responsen har det siste styremedlemmet også foreslått at ØHILs 
alpingruppe legges ned.  
 
Det er mye spennende som skjer, spesielt også med eierskapet i Kolsåsbakken, men uten noen til å drive 
gruppen er ikke dette mulig.  
 
Ved inngåelse av avtalen om eierskap i Kolsåsbakken før forrige sesong, har vi anledning til å trekke oss ut 
av bakken i år, uten forpliktelse i årene som kommer. 
 
Vi har fått en henvendelse fra Haslum alpin, som foreløpig har spurt oss om vi ønsker å trene sammen, og 
de vil trolig være interesserte i «våre» alpinister. Et alternativ kan være å beholde disse som ØHIL-
medlemmer den kommende sesongen.  
 

Vedtak:  
 
Å legge ned en gruppe/gren er en sak for årsmøtet, så en endelig beslutning gjøres i mars 2024. Dette 
foreslås dersom det ikke kommer på plass et nytt styre som kan drive gruppen videre.  
 
Sverre orienterer Kolsåsbakken om situasjonen, og ber om en utsettelse på fristen til å trekke seg ut av 
bakken et år. Dersom dette ikke lar seg gjøre, trekker ØHIL seg ut av bakken.  
 

Styrets bemerkninger:  
 
Sverre orienterer alle registrerte foreldre i ØHIL alpin om vedtaket, og ny oppfordring til å melde seg.  
 
Tilsvarende utfordringer som for alpin er det lite aktivitet i hoppgruppa. Dette følges også opp gjennom vinteren 
og fram mot årsmøtet.  
 
Tusen takk til alle de som har holdt alpin i ØHIL i gang i disse årene.  
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 39 

Saksbehandler Bandystyret, Kristoffer 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Opprettelse av rinkbandy som gren 

Bakgrunn:  
 
ØHIL bandy ønsker å melde noen lag (i første omgang ungdomslag) i rinkbandyserien. Dette sikrer mer istid og 
kamptrening før isen er klar på utebanene.  
 
For at vi skal kunne melde på lag har det kommet noen forutsetninger fra forbundet: 
 
«Vi gjør oppmerksom på at alle spillere som deltar i Rinkserien må registreres som aktive i grenen Rinkbandy. 
De klubbene som ikke har vedtatt å opprette Rink som egen gren må gjøre dette. (Det krever et styrevedtak, og 
oversendelse av vedtak til respektiv idrettskrets). Rink vil da opprettes som egen gren under Bandy i 
Sportsadmin, og utøverne registreres der.».  
 
Det er ikke krav til et eget styre for denne grenen, da den vil ligge under ØHIL bandys ansvar.  
 

Vedtak:  
 
ØHIL oppretter rinkbandy som gren.  
 

Styrets bemerkninger:  
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 40 

Saksbehandler Håndball, Annette, 
Kristoffer 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Status håndball ungdom 

Orientering:  
 
Vi mister en del utøvere i ØHIL håndball, spesielt på guttesiden fra 12/13 år og oppover.  
 
Tobias og Annehilde orienterte om status.  
 
Vi har gode kull på G2007 og G2012, men fra 2008-2011 har det over tid vært små/sårbare grupper. 
Denne sesongen har vi trukket lagene, da det ikke har vært grunnlag for å drive videre. Et flertall av 
spillerne har ikke hatt håndball som sin «hovedaktivitet» og det har ikke lyktes med å legge en 
treningstidskabal som ikke kolliderer med andre aktiviteter. De spillerne som har hatt håndball som sin 
hovedaktivitet har valgt å skifte klubb. Det har vært forsøkt samarbeid på tvers av årganger uten å lykkes.  
 
Håndballstyret ønsker å intensivere/forbedre arbeidet som gjøres med rekruttering nedenfra, for å sikre 
store nok kull i årene som kommer. Her virker det som «konkurrerende» naboklubber er bedre enn oss.  
 
Samarbeidet mellom ØHILs idretter var tema på det siste møtet i Idrettsutvalget, og fokuset på «bonus-
spilleren» (en i ungdomsidretten som driver med flere idretter) skal synliggjøres bedre.  
 
Håndballen for gutter i ungdomsalderen er sårbar for mange klubber og det er stadige møter mellom 
klubbene om hvordan dette kan organiseres, slik at de som ønsker å spille håndball har et tilbud, selv om 
de enkelte klubbene har små kull. For en klubb som ØHIL må det være et mål å jobbe for å ta en posisjon 
på nivået under Haslum.  
 
ØHIL håndball er interesserte i å delta i et prosjekt i regi av håndballforbundet, der fokuset er å beholde 
guttene lenger. Dette skal behandles av håndballstyret.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Det er veldig synd at vi får «hull» i ungdomshåndballen på guttesiden. Det er viktig og bra at fokuset rettes mot 
rekruttering, men det presiseres også at å ha seniorlag er veldig viktig for å holde på spillerne (ungdommen).  
 
Henrik orienterte om at Lommedalen/BTH har en gruppe spillere som også søker etter løsninger. Dette kan 
være en løsning på utfordringen vi også har på herrelaget.  
 
Selv om ØHILs føringer om allsidighet omhandler barneidretten, er det svært ønskelig at vi skal klare å 
koordinere oss såpass bra at det er mulig å drive med flere idretter i ØHIL.  
 
Håndballgruppa oppfordres til å ha en dialog med ØHIL fotball og Kristoffer om muligheten til å gjennomføre en 
«håndballskole» en av ukene i sommerferien (på bakgrunn av ØHILs sesongbestemmelser).  
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 41 

Saksbehandler Fotballstyret, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Ansettelse ØHIL fotball 

Bakgrunn:  
 
Årsmøtet vedtok en endring i reglene for ansettelser i klubben.  
 

 
 
Mohamad Abu Hasan («Moa») har vært ansatt midlertidig på årlige kontrakter siden 2021. Fotballstyret har 
vedtatt at de ønsker en fast ansettelse.  
 

Vedtak:  
 
Fast stilling kan tilbys Moa. Innhold avklares av ØHIL fotball (styret/sportssjef) og avtalen utarbeides og 
signeres av daglig leder.  
 

Styrets bemerkninger:  
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 42 

Saksbehandler Bandystyret, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Ansettelse ØHIL bandy 

Orientering:  
 
ØHIL bandy ønsker å ansette en sportssjef/sportslig leder.  
 
Dette vil være i tråd med føringene fra forrige sak, og støttes av daglig leder, som også vil følge opp 
prosessen.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Hovedstyret støtter ønske om ansettelse av en sportssjef i ØHIL bandy.  
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Møtedato 28.08.2023 

 

Saksnummer 43 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

 
Eikelihallen 
ØHIL fortstetter med tilsynsansvaret i Eikelihallen, og gjennom en avtale med kommunen dekkes 
lønnskostnadene vi har. Tilsynsvakter er tilsatt.  
 
Evt oppfølgingspunkter idrettsutvalget/fra idrettskoordinator 
Idrettsutvalget forholder seg til vedtatte retningslinjer for håndtering av allsidighet. Evt endringer rundt dette 
må gjøres etter pålegg fra hovedstyret til idrettsutvalget.  
 
Kristoffer lager en fortløpende logg på avvik/fritak fra sesongbestemmelsene, for å bygge opp en 
forutsigbarhet rundt hva som gis fritak og hva som ikke gis.  
 
Hjertestartere 
ØHILs hjertestartere er ikke registrert i den offentlige oversikten. Sverre sjekker opp og prøver å fikse.  
 
Det ble diskutert om ØHIL skal gjennomføre kurs i HLR og bruk av hjertestarter (uten konklusjon) 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 


